
RADA MIEJSKA
w sBpótm KRAJEŃSKIM

ul. Tadeusza Kościuszki 11
89-400 Sepćilno Krajeńskie

OR.OO03.34.2025

Sępólno Krajeńskie, dnia 5 maja 2025 r.

Urzi Miejski w %pólnie Kraj.
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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną na sesji Rady
Miej skiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 30 kwietnia 2025 r. przez radną Rady Miej skiej
w Sępólnie Krajeńskim Panią Annę Komza w sprawie realizacji ścieź,ki rowerowej na
odcinku Sępólno Krajeńskie- Niechorz.
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Sępólno I(rajeńskie 30/04/2025

Anna Komza

Radna Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej

Waldemar Stupałkowski

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

INTERPELACJA

Dotyczy: realizacji ścieżki rowerowej na odcinkri Sępólno I(rajeńskie - Niechorz

Szanowny Panie Burmistrzu,

w imieniu mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą o przedstawienie inforrnacji
dotyczących planów realizacji ścieżki rowerowej na odcinlcu drogi Sępólno K?rajeńskie -
Niechorz. W trakcie kampanii wyborczej obiecał Pan wylconanie tej inwestycji, która jest
oczekiwana przez lokalną społeczność ze względu na poprawę bezpieczeństwa i rozwój
irifrastruktriry rel«a?eacyj no-korminikacyj nej.

W związku z licznymi pytaniami mieszkańców, uprzejmie proszę o odpowiedź na następujące
pytania:

1. Czy zosta'ry podjęte jakiekolwiek działaiiia w kiemnku realizacji ścieżki rowerowej na
wskazanym odcinlm?

2. Czy Gmina posiada dokumentację projektową lub planuje jej opracowanie?

Jeśli do tej pory nie zostały podjęte żadne działania w tej sprawie, proszę potraktować
niniejsze pismo jako formalny wniosek o rozpoczęcie procedury zmierzającej do realizacji
przedmiotowej inwestycji.

Z 54ćny dziękuję za udzielenie odpowiedzi i liczę na realne działania zmierzające do
realizacji tej waźnej dla mieszkańców obietnicy.

Anna Komza

f,

Radna Rady Miejskiej


